
Geachte voorzitter en leden van de Commissie Koninkrijksrelaties, 
 
Zomaar wat aanhalingen uit The Daily Herald van dinsdag 2 juni 2020, naar aanleiding van het 
voortgangsrapport van de regering aan de Tweede Kamer, in voorbereiding op het plenaire debat van 
woensdag 3 juni: 
 

Knops explained that on their appointment the government commissioners had immediately 
indicated that they would continuously invest in good relations with the population through 
dialogue and open, transparent communication. 
 
“Mutual respect and listening well to the arguments of another person are necessary for good 
dialogue. Good dialogue contributes to the quality of decision-making and results in greater 
support for decisions that are made,” stated Knops, adding that Van Rij and Francis also 
strived for continuous contact and dialogue with Saba and Bonaire, and with The Hague. 
 
“The period leading up to the elections requires a continuous focus on dialogue with the 
people and transparency towards residents. This dialogue is already taking place in an 
intensive manner,” stated Knops. 
 
At the same time, the public entity and the Dutch government will have to continue building 
good governance and working on the projects to improve the situation on the island. 

 
Afgezien van de geregelde COVID19-voorlichting op de radio en hier en daar een 
achterkamertjesoverleg (met o.m. oud-politici) vindt er helemaal geen dialoog met de bevolking plaats, 
en (dus) al helemaal geen open en transparante communicatie! Nee, ook het overleg met de 
Maatschappelijke Adviesraad reken ik niet tot deze open en transparante communicatie. 
 
Kortom, de theorie die Knops verkondigt in de krant is mooi en "uit het boekje" maar het heeft 
helemaal niets te maken met de praktijk van alledag op Sint Eustatius. "Helemaal niet" staat aan de 
andere kant van het spectrum dat loopt tot "intensief overleg" waar Knops - aldus The Daily Herald - 
melding van maakt. 
 
In mijn laatste aanhaling staat dat nog moet worden gewerkt aan projecten. Ik vraag mij daarbij af of 
het projectresultaat voorop staat of het feit dat de Statianen leren (van de Nederlanders) hoe ze deze 
praktijk als leidraad voor de toekomst kunnen gebruiken. Ik vrees het eerste (waarbij de Statianen dus 
niets leren). 
 
Tot zover een kort commentaar, waarvan ik hoop dat u er nog kennis van neemt alvorens morgen het 
plenaire debat plaatsvindt. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ir. J.H.T. (Jan) Meijer MBA, 
Sint Eustatius, Caribisch Nederland. 


